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Zaaknummer : 1138220  
Team : Welzijnszaken Heemstede  
Portefeuillehouder : S.A. Meerhoff  
Openbaarheid : Niet actief openbaar  
 
 
ONDERWERP 
Geluidsonderzoek Padel HBC Tennis 
 
SAMENVATTING 
Het college neemt het Akoestisch onderzoek padelbanen Tennisvereniging HBC 
voor kennisgeving aan. Er komen geen padelbanen bij HBC Tennis en de 
gereserveerde investering hiervoor komt te vervallen. 
 
JURIDISCH EN BELEIDSKADER 
Op 18 januari 2022 heeft uw college kennisgenomen van het ‘onderzoek padel TV 
HBC’ en de ‘businesscase TV HBC aanleg 5 padelbanen’, opgesteld door de 
KNLTB in samenwerking met tennisvereniging HBC. Uw college heeft toentertijd 
besloten voornemens te zijn medewerking te verlenen aan het realiseren van 5 
padelbanen bij tennisvereniging HBC en de benodigde voorfinanciering te 
realiseren. Aansluitend is de commissie Samenleving in de gelegenheid gesteld 
haar zienswijze kenbaar te maken.  
 
De commissie Samenleving heeft d.d. 15 februari 2022 aangegeven ‘… overlast 
voor omwonenden te voorkomen en pleit voor een geluid- en lichtonderzoek´. 
 
BESLUIT B&W 

1. Het Akoestisch onderzoek padelbanen Tennisvereniging HBC voor 
kennisgeving aannemen. 

2. Niet meewerken aan een maatwerkbesluit voor padelbanen bij HBC 
Tennis.  

3. Krediet voor € 290.000 afsluiten en dit verwerken bij de voorjaarsnota 2023 
4. Dit besluit ter kennisname aanbieden aan de commissie Samenleving (C-

stuk) 
 
AANLEIDING 
Tennisvereniging HBC heeft begin 2022 het initiatief genomen te onderzoeken of 
er 5 padelbanen gerealiseerd kunnen worden op het tennispark. Op verzoek van 
de commissie Samenleving heeft er een geluidsonderzoek plaatsgevonden om 
hiermee de gevolgen voor de buurt goed in kaart te krijgen. 
Het geluidsonderzoek is afgerond en het definitieve Akoestisch onderzoek 
padelbanen Tennisvereniging HBC vindt u in de bijlage. 
 
Akoestisch onderzoek padelbanen Tennisvereniging HBC 
Er is onderzocht of het mogelijk is om 5 padelbanen aan te leggen naast de 7 
bestaande tennisbanen van HBC Tennis. Uit het akoestisch onderzoek blijkt dat 
padel in bijna alle gevallen een overschrijding geeft van de geluidsnormen van het 
Activiteitenbesluit in de avondperiode. Dit is geen wenselijke situatie en zal 
mogelijk voor overlast zorgen bij de omliggende bewoning.  
HBC Tennis heeft aangegeven dat de in het onderzoek aangegeven mogelijke 
maatregelen (waaronder sluiting om 20.00 uur) voor hen niet wenselijk zijn.  
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HBC Tennis heeft gevraagd naar de mogelijkheden voor maatwerk om de 
geluidnormen voor maximaal 5 dB(A) te verruimen op basis van artikel 2.20 van 
het Activiteitenbesluit. Zonder deze verruiming is het niet mogelijk de padelbanen 
te realiseren. 
Omgevingsdienst (OD) IJmond geeft in haar adviesmemo (zie bijlage) aan dat 
padelbanen voor veel overlast kunnen zorgen voor de nabije omgeving. Het aantal 
klachten neemt toe en men ervaart het type geluid als zeer hinderlijk. Een 
verruiming van de normen van 5 dB(A) is waarschijnlijk niet mogelijk.  
Gezien dit advies, de te voorziene overlast voor de omwonenden en de benodigde 
maatregelen om geluidsoverlast te voorkomen, heeft HBC Tennis besloten geen 
verzoek in te dienen voor een maatwerkbesluit omtrent padelbanen bij HBC 
Tennis. Wel willen zij graag betrokken worden bij toekomstige ontwikkelingen en 
eventuele exploitatie betreffende padel op Sportpark Groenendaal. 
 
Gelet op de gevolgen voor de woonomgeving wordt er vanuit de gemeente geen 
verdere (financiële) medewerking verleend aan de realisatie van padelbanen bij 
HBC Tennis en zal een toekomstige aanvraag voor een maatwerkbesluit op basis 
van het activiteitenbesluit voor padelbanen bij HBC Tennis worden afgewezen. 
Hiermee kan padel bij HBC Tennis als afgehandeld worden beschouwd. Padel zal 
als optie worden meegenomen in eventuele toekomstplannen voor het sportpark. 
 
FINANCIËN 
In de najaarsnota is een investering meegenomen van € 290.000 voor de aanleg 
van 5 padelbanen in 2022. Gezien de uitkomst van het onderzoek zal deze 
investering niet plaatsvinden. Het krediet zal worden afgesloten en de 
kapitaallasten worden uit de raming gehaald. 
 
SAMENWERKING EN COMMUNICATIE 
Op 31 oktober jl. is er een Woo-verzoek binnengekomen voor dit 
geluidsonderzoek. Enkele dagen later heeft het Buurcomité Nova (BCN) ook 
hierom gevraagd. Ten tijde van deze vragen was het onderzoek nog in de 
conceptfase en kon het niet worden gedeeld. In samenwerking met OD IJmond en 
HBC Tennis heeft het adviesbureau het onderzoek onlangs afgerond.  
 
Vanwege de termijnen van het Woo-verzoek en het feit dat het geluidsonderzoek 
op aanbeveling van de commissie Samenleving is ingesteld, is het onderzoek 
gelijk na ontvangst gedeeld met de gemeenteraad en niet eerst via uw college 
gelopen. Ook HBC Tennis heeft het onderzoek direct ontvangen aangezien zij op 
24 november jl. een Algemene Ledenvergadering hadden en zij het onderzoek 
daar met de leden wilden bespreken. Ook BCN heeft als inspreker en naar 
aanleiding van een gestelde vraag het onderzoek al ontvangen. De Woo-verzoeker 
heeft een geanonimiseerde versie ontvangen. 
 
BIJLAGEN 

- Akoestisch onderzoek padelbanen Tennisvereniging HBC 
- Memo advies OD IJmond padelbanen HBC. 


